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بازی با جان دانشجوها؛چرا کسی پاسخگو نیست؟ 
دانشگاه ها، تصمیم گیری  اعلام کردن  اقدامی عجیب ضمن تعطیل  در  آلودگی  هوا  نوشت: »کمیته اضطرار  توئیتی  در رشته  روزنامه نگار  پیرزاده،   سعید 
را به عهده دانشگاه ها گذاشته. اولا که الان کلاس درسی در دانشگاه برگزار نمی شه و فقط فصل امتحاناته،  برای برگزاری امتحانات پایان ترم دانشجویان 
دوما اگه دانشجوها مهم هستند چرا یه عده می خوان اینجوری مصوبه ای که برای سلامت بچه های مردم وضع شده را نقض کنند؟ آقای وزیر علوم! آقای 
استاندار! آقای مسئول! دانشجو گناهی نکرده که سلامتیش قربانی تصمیمات عجیب شما بشه، وضعیت آلودگی هوا در چند دانشگاه تهران نشون می ده که 
عاقلانه ترین تصمیم برای حفظ سلامت دانشجوها موکول کردن امتحانات به بعد از ایام آلودگیه هواست، پس بیشتر از این با جون دانشجوها بازی نکنید.«

زیانده؛ و  بدونتماشاگر کمکیفیت،

 تبعید  از    آزادی ؟
 کـلاً   تعطیــــــــــــــلش کنید !

تماشایی و جذاب؛

چهتیمیساختهای
آقایژاوی!

20 برای آقای شماره 8؛

»اودگارد«؛لیدروطراح
جدیدتوپچیها
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شماره 1210 - چهارشنبه  28 دی 1401

ن ذره ب�ی

شـــهید  به ویـــژه  شـــهداء  خاطـــره  و  یـــاد 
مقـــام  بـــه  کـــه  عبـــدالله زاده«  »مهـــدی  غـــواص 
گرامی بـــاد گشـــت  نائـــل  شـــهادت  شـــامخ 

خبر

»سرپرست دفتر حفاظت و مدیریت حیات  وحش 
سازمان حفاظت محیط زیست« پاسخ داد؛

 جفت گیری مجدد »ایران« 
و »فیروز« امکان پذیر است؟

و  حفاظت  دفتر  سرپرست   - ابدالی«  »غلامرضا 
محیط  حفاظت  سازمان  وحش  حیات   مدیریت 
محل  درباره  »ایسنا»،  با  گو  و  گفت  در  زیست- 
استقرار »پیروز« به علت سرمای هوا و بارش برف 
از گذشته در محوطه فضای  باران اظهار کرد:  و 
باز سایت یوز پردیسان آلونک های کوچکی برای 
حیوانات  برای  زمستان  فصل  در  سرما  گذراندن 
فصل  شروع  با  نیز  »پیروز«  است.  شده   تعبیه 
مخصوص  آلونک های  همین  در  شب ها  سرما 

می خوابد.
علت  به  »پیروز«  جسمانی  وضعیت  درباره  وی 
شرایط  پیروز  اظهارکرد:  سرد  هوای  برودت 
جسمانی خوبی دارد. از قبل به حضور در فضای 
باز عادت کرده بود اما اکنون نیز باید بتواند خود 
را با شرایط وفق دهد. پیروز با شروع فصل سرما 
خود به خود به سمت آلونک های تعبیه شده در 

سایت هدایت شد و مشکلی نیز ندارد.
سایت توران در برف چه می کند؟

سرپرست دفتر حفاظت و مدیریت حیات  وحش 
وضعیت  درباره  زیست  محیط  حفاظت  سازمان 
نگهداری  محل  که   - سمنان  در  توران  سایت 
یوزپلنگ های در اسارت است-  در پی بارش های 
زمستانی گفت: یوزهای ما چند سالی است که 
دارند.  فصول حضور  تمامی  در  توران  سایت  در 
را  در مراحل مختلف هر فصل  تجارب متفاوت 
تجربه کرده اند و تدابیر لازم برای آن سایت نیز 
اندیشیده شده است . در این سایت نیز تاکنون 

مشکلی نداشته ایم.
جفت گیری دوباره »ایران« و »فیروز«

ابدالی در پایان در واکنش به خبر منتشر شده 
مبنی بر جفت گیری دوباره »ایران« و »فیروز« در 
بیشتری  بررسی های  باید  کرد:  اظهار  فصل  این 
صورت  در  دهیم.  انجام  موضوع  این  برای  را 
اما هنوز  کرد  اطلاع رسانی خواهیم  نتیجه گیری 

قطعیت این موضوع مشخص نشده است.

»جانشین رئیس پلیس راهور فراجا« مطرح کرد؛

 افزایش ۱۴ درصدی
 تلفات رانندگی نسبت به سال قبل

رئیس  -جانشین  حسینی«  »سیدتیمور  سردار 
جانباختگان  آمار  به  اشاره  با  فراجا-  راهور  پلیس 
و   ۱۴۰۰ اول سال  ماهه  در هشت  رانندگی  سوانح 
۱۴۰۱ اظهار کرد: در سال گذشته در محورهای درون 
محور های  در  و  فوتی  نفر   ۸۶۹ و  هزار   ۲ شهری 
برون شهری ۸ هزار و ۸۹۸ نفر فوتی داشتیم که 
جمع این افراد به عددی حدود ۱۱ هزار و ۷۶۷ مورد 
درون شهری ۳  در محور های  امسال  اما  می رسد. 
هزار و ۲۲۴ مورد فوتی و در محور های برون شهری 
نفر فوتی داشتیم که جمع آن ها  ۱۰ هزار و ۲۵۳ 
۱۳ هزار و ۴۷۷ نفر می شود؛ می توان گفت در سال 
۱۴۰۱ نسبت به سال قبل ۱۴ درصد افزایش در حوزه 

تلفات سوانح رانندگی داشتیم.
درباره  فراجا  راهور  پلیس  رئیس  جانشین 
نه  در  سنگین  نقلیه  وسایل  تردد  حجم  وضعیت 
ماهه اول سال ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ گفت: در سال ۱۴۰۰، 
امسال  و  سنگین  نقلیه  وسیله   ۶۷۶/۹۳۱/۱۲۶
جاده های  در  سنگین  نقلیه  وسیله   ۷۹۰/۶۰۳/۴۰۰
کشور تردد داشتند و نشان دهنده ۱۷ درصد افزایش 
است. ۱۱ میلیون و ۳۱۵ هزار و ۵۲۰ وسیله نقلیه در 

سن فرسودگی هستند.

خورده  گره  توسعه  با  امروز  دنیای  در  اقتصادها  بقای 
است و رقابت جهانی برای این بنا در دو مقوله خلاصه 
حیات  تولید.  توان  و  اقتصادی  ظرفیت  می شود: 
اقتصادی ایران طی یک قرن گذشته به نفت وابسته بود، 
و این ماده طبیعی که عمده منبع درآمد کشور را تشکیل 
میدهد تمامی جنبه های زندگی اجتماعی و سیاسی ما 
را تحت تاثیر خود قرار داده، چنان که در حال حاضر 
صادرات  تحريم  و  بانکی  تحریم  سابقه  بی  تشدید  با 
نفت ایران در سطح بین المللی، پیامدهایی چون تورم، 

افزایش نرخ ارز، افت بیش از حد ارزش پول ملی و 
را  نقدینگی  بودجه و جریان  توازن  برهم خوردن 

از یک سو  پیامدها  این  است.  داشته  پی  در 
زنگ خطری است برای بنای اقتصاد جامعه 
و از سوی دیگر ترمزی است در مسیر چشم 
انداز توسعه ایران، برای درک آثار و تبعات 
اقتصاد نفتی به دانش آکادمیک در حوزه 
اقتصاد نیازی نیست. این اثرات برای هر 
شهروند متوسط و در زندگی روزمره قابل 

لمس است. 
و  داخلی  سیاست  در  نفت  همچنین، 

مستقیم  تاثیر  کشور  خارجی  دیپلماسی 
داشته و دارد. دولت ها آمده و رفته اند؛ نظام 

جهانی دستخوش تغییرات بسیار شده است، 
تکنولوژی با سرعتی سرسام آور رشد کرده است. 

اقتصاد جهانی در افق هایی که تصور نمی شد بسط 
یافته است، کشورهایی که با همین چند سال پیش با 
فقر و بدهیهای سنگین دست و پنجه نرم می کردند 
)هند و برزیل( اکنون به پیشگامان توسعه تبدیل شده 
اند و... اما سرنوشت میلیونها ایرانی همچنان در دست 
نفت باقی مانده و توسعه آن هم از نوع وارداتی است. 
بارها عباراتی مانند اقتصاد تک محصولی، اقتصاد نفتی 
و ... را شنیده ایم و در مقابل آن رهایی از درآمد نفت 
یا قطع وابستگی بودجه جاری کشور به نفت و اقتصاد 
اما  بدانیم  شعار  یک  یا  آرزو  یک  شاید  را  نفت  بدون 
عملی است. فقط برنامه می خواهد و اراده و همراهی 
و اعتماد مردم. در ایران هر وقت که بحث اقتصاد بدون 

نفت مطرح می شود اشارات گسترده ای به میزان منابع 
طبیعی غیرنفتی و پتانسیل های گسترده کشور به عنوان 

جایگزین منابع نفتی می شود. 
درست است که موقعیت جغرافیایی و منابع غیرنفتی 
می توانند کمک فوق العاده ای برای فرار از زیر بار اقتصاد 
تک  محصولی نفتی باشند اما برای رسیدن به اقتصاد 
غیرنفتی یک شرط لازم وجود دارد که همه کمبودهای 
برای  آن  مثبت  کارکرد  تاثیر  تحت  و...  طبیعی  منابع 
پویایی اقتصادی بی اثر خواهند شد و آن شرط لازم توان 

استفاده بهینه از نیروی انسانی و امکان مدیریت برای 
دارند  اتفاق نظر  نکته  این  بر  منابع موجود است. همه 
که باید وابستگی بودجه کشور به نفت کاهش یابد. در 
این موضوع تردیدی نیست. اما موضوع، چگونگی این 
کاهش وابستگی به نفت است. اقتصاد ما تقریباً از ۱۰۰ 
سال گذشته وابسته به نفت بوده است. مسلماً گذار از 
این وضعیت و اتکا کردن به درآمدهای غیر نفتی کار 
دارد.  همراه  به  را  زیادی  چالش های  و  است  دشواری 

پیدا  افزایش  نفتی  درآمدهای  هرگاه  مثال،  عنوان  به 
می کند، کشاورزی رونق می گیرد که نشان می دهد تهیه  
کود شیمیایی، سموم دفع آفات و بذر اصلاح شده نیز 

وابسته به درآمدهای نفتی است. 
همچنین تهیه  مواد اولیه و فناوری و قطعات در بخش 
صنعت نیازمند رشد این درآمدهاست. بنابراین اگر این 
اتفاق بیفتد، مشکلات عمده ای بر سر راه ما قرار خواهد 
گرفت. به علاوه با شدت گرفتن تحریم ها در دو سال 
که  شوند  می  مواجه  پرسش  این  با  مسئولان  اخیر، 
اگر زمانی واقعاً به صورت صد در صد تحریم شویم یا 
سوخت های فسیلی تمام شوند، باید چه اقدامی انجام 
دهیم؟ اقتصاد بدون نفت یعنی بی نیازی از آن دسته 
درآمدهای نفتی که به صورت مستقیم وارد اقتصاد 
داشتن  برای  صورت،  هر  در  که  چرا  می شود 
اقتصاد داخلی شکوفا هم، به نفت و بنزین و 
پتروشیمی نیاز داریم. پس نفت به عنوان 
خود  نقش  داخل  در  باید  انرژی  حامل 
را ایفا کند. به این ترتیب، به نظر می  
رسد عبارت اقتصاد بدون نفت درست 
بدون  اقتصاد  عبارت  باید  و  نیست 
جایگزین  را  نفتی  درآمدهای  به  اتکا 

آن کنیم.
مردم  فهم  دارد،  فراوانی  اهمیت  آنچه 
از این واقعیت است که اگر این اتفاق 
خواهد  ما  انتظار  در  روشنی  افق  بیفتد 
از  از شروع تحریم ها،  باید پیش  البته  بود. 
اوایل انقلاب به سمت استراتژی متکی بر منابع 
مانند ذخیره سازی  راه  حل هایی  به  و  حرکت کرده 
نفت می اندیشیدیم. شوربختانه ما به خام فروشی عادت 
کرده ایم. درآمدهای سرشار نفتی، ما را تنبل و مصرف 
کننده بار آورده است نه تولید کننده. با درآمدهای نفتی 
توسعه  و  ایجاد  بر  خارجی،  گذاران  سرمایه  جذب  یا 
بهبود  و  بازسازی  و  پیشرفته  و  جدید  پالایشگاههای 
پالایشگاههای  آلات  ماشین  آوری  روز  به  و  فرآیندها 
موجود برای افزایش راندمان آنها تمرکز کنیم. با توسعه 
ظرفیت  و  پالایشگاهها  افزایش  و  پتروشیمی  صنعت 
پالایشگاههای موجود، نیازی به صادرات نفت خام به 
تدریج کمتر و کمتر خواهد شد و در ازای آن، محصولات 

فرآوری شده و با ارزش افزوده بالا را صادر می کنیم.

»دنیای هوادار« بررسی می  کند؛

چـرا اقتصاد ایران تا این حد به نفت وابسته است؟
سارا نصرتی

پوتین:  مهرداد تیموری

نقل قول

طی روزهای گذشته تصویری از فیش حقوقی 
یکی از کارمندان شورای اسلامی شهر تهران در 
فضای مجازی منتشر شد و همین موضوع باعث 
شد تا مواضع مختلفی در برابر آن گرفته و افکار 
در فیش  آن حساس شوند.  به  عمومی نسبت 
حقوقی مذکور اعداد و ارقام مندرج در جداول 
باعث  سخت  مناطق  و  کاری  اضافه  پاداش، 
نماینده  دخالت  شائبه  نهایتا  و  ابهام  افزایش 
شورای شهر در اختصاص این ارقام شد. هرگونه 
پرداخت به کارکنان شورای اسلامی شهر تهران 
بر  نمایندگان  و  بوده  شورا  اداری  نظام  طبق 
اساس ساختارهای تعریف شده امکان دخل و 
تصرف در پارامترهای ارائه شده را ندارند. اخبار 
شورای  عضو  معدنی پور  نرگس  دفتر  از  رسیده 
اسلامی شهر تهران حکایت از استعفای فاطمه 

این  توضیح  دارد.در  خود  سمت  از  منصورلی 
شهر  شورای  عضو  معدنی پور،  نرگس  موضوع، 
در  گفت: جامعه  »تسنیم«  با  گفتگو  در  تهران 
شرایط خاصی قرار دارد و هرگونه خبری می تواند 

افزایش  را  مردم  حساسیت  ضریب 
دهد. با توجه به اهمیت موضوع 
در  آرامش  ایجاد  ضرورت  و 
اینکه  وجود  با  عمومی  افکار 
اقدام غیرقانونی در  هیچگونه 
دفتر  مسئول  انتصاب  زمینه 
و  نگرفته  صورت  اینجانب 
این جایگاه  در  پرداختی ها 

شغلی به صورت یکسان 
در شورای اسلامی شهر 

گرفته  صورت  تهران 

و تمام دفاتر اعضا دارای پست و پرداختی های 
مشابه هستند، اما خانم منصورلی با توجه به 
حواشی ایجاد شده از سمت خود استعفا و متن 
آن را تقدیم رئیس شورای اسلامی شهر تهران 
کرده است. آنچه در شرایط کنونی جامعه مهم 
است، آرامش مردم و حل دغدغه های آنان است. 
پذیرفته  تقدیم شده،  استعفا  اساس  بر همین 
شده است.این عضو شورای اسلامی شهر تهران 
توضیح  نیز  منافع  تعارض  در خصوص مصوبه 
داد: در خصوص مصوبه تعارض منافع اگر منعی 
برای به کارگیری خانم منصورلی وجود داشت، 
حوزه مربوطه که کاملا در جریان نسبت وی با 
بنده بوده، باید متذکر می شدند و اگر بنده 
نسبت  حتماً  می دادند  قرار  جریان  در  را 
فرد  و  می کردم  اقدام  آن  اجرای  به 
کار  به  جایگاه  این  در  را  دیگری 
باعث  امر  این  اگر  می گرفتم. 
شده  شریف  مردم  ناراحتی 
است، بابت آن عذرخواهی 

می کنم.

سوژه

صاحب فیش حقوقی ۳۳ میلیونی »استعفا« داد؛

می شود؟  چه  »تخلف«  تکلیف 
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اجتماعی

»دنیای هوادار« از حاشیۀ بازدید »علی سلاجقه« از منطقۀ حفاظت  شدۀ ورجین گزارش می  دهد؛

تأسیس نخستین کلینیک سیار حیــات وحش

محیط زیست

معاون رئیس جمهوری و رئیس سازمان حفاظت محیط 
زیست گفت: بیش از سه هزار محیط بان در کشور فعال 
است که بالای ۵۰ درصد مجموعه محیط زیست کشور را 
تشکیل می دهند، البته در تلاشیم محیط بانان را از جوامع 

محلی انتخاب کنیم.
به گزارش »دنیای هوادار«، علی سلاجقه در حاشیه بازدید 
منطقه حفاظت شده ورجین با هدف رسیدگی به وضعیت 
برودت  و  برف  بارش  با  همزمان  منطقه  وحش  حیات 
افزود: شاید در کمتر نقاط دنیا در مناطق خشک و  هوا 
نیمه خشکی مانند تهران اینگونه حیات وحش نزدیک به 
مناطق مسکونی و شهرها دیده شوند، خوشبختانه بسیاری 
از شهروندان حیات وحش را به عنوان بخشی از زندگی و 
چرخه حیات دانسته، شناخت کافی از حیات وحش داشته 
و در کنار محیط زیست به حفاظت از آن ها کمک می 
کنند.وی با بیان اینکه اصل کار حفاظت از حیات وحش 
کشور را محیط بانان انجام می دهند، گفت: سه هزار و 
۷۵۰ محیط بان در کشور فعالند، یعنی بیش از ۵۰ درصد 
مجموعه محیط زیست کشور محیط بان هستند که این 
میزان نسبت به مساحت کشور و معیار جهانی بسیار ناچیز 
است، البته سعی داریم در فرآیند جذب محیط بان، افراد را 
از جوامع محلی انتخاب کنیم، امیدواریم دولت نیز در این 
خصوص نگاه ویژه ای داشته باشد تا بتوانیم حداقل تعداد 

محیط بانان را به دو برابر این عدد برسانیم.
 تجهیزات محیط بانی بسیار مناسبی 
در اختیار پاسگاه ها قرار گرفته است

سلاجقه در ادامه با بیان اینکه حدود ۶۰۰ پاسگاه محیط 
و  نیرو  کمبود  دلیل  به  بعضا  که  داریم  کشور  در  بانی 
داشت:  اظهار  خالی هستند،  ها  پاسگاه  این  تجهیزات، 
امسال تجهیزات بسیار مناسبی فراهم شده و در اختیار 

پاسگاه ها قرار گرفته است.
به  برای اصلاح  بانان  از محیط  افزود: لایحه حمایت  وی 
روند  در  امیدواریم  ارائه شده که  مجلس شورای اسلامی 

رسیدگی به این لایحه، مسائل و مشکلات محیط بانی به 
خوبی دیده شود و این قشر به حق و حقوقشان دست یابند 
و هم به آخرین فناوری های روز دنیا مجهز شوند تا بتوانند 
هم خود و هم طبیعت را بخوبی حفظ کنند.سلاجقه در 
بخش دیگری از سخنان خود با تاکید بر اینکه به تکثیر در 
اسارت گونه های در معرض خطر انقراض به شکل یک کار 
تحقیقاتی نگاه می کنیم و همکاران ما در بحث پرورش 
در  افزود:  کنند،  نحو مطلوب عمل می  به  حیات وحش 
خصوص گونه هایی که تعدادشان مناسب است نیز محیط 
بانان ما به رغم کمبود نیرو نسبت به استاندارد جهانی، با 
جان و دل از حیات وحش کشور حفاظت و صیانت می 

کنند.
شهرداری باید به تکالیف خود در خصوص ساماندهی سگ 

های بلاصاحب عمل کند
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست به آسیب سگ های 
بلاصاحب و ولگرد به گونه های حیات وحش در مناطق 

تحت مدیریت سازمان حفاظت محیط زیست اشاره کرد و 
گفت: تعداد هر گونه ای که از حد آستانه و معمول عبور کند 
مشکلاتی را به وجود خواهد آورد و در خصوص سگ ها نیز 
وضعیت به همین شکل است و شهرداری باید به تکالیف 

خود در این خصوص عمل کند.
همه دستگاه های مسئول همکاری کنند تا تخلفات بازار 

پرندگان زینتی خلیج جمع آوری شود
سلاجقه همچنین درباره بازار خرید و فروش پرندگان 
زینتی خلیج در تهران گفت: وجود این بازار غیرمجاز در 
قلب پایتخت، زیبنده نیست و با توجه به اینکه بعضا 
بازار خرید و فروش  این  گونه های غیر بومی نیز در 
در  رهاسازی  و  تکثیر  صورت  در  شوند  می  قاچاق  و 
طبیعت مشکلات محیط زیستی بدنبال خواهد داشت 
که امیدوارم همه دستگاه های مسئول در این زمینه 
همکاری داشته باشند تا تخلفات و قاچاق در این بازار 

جمع آوری شود.

مجمع خیرین محیط زیست تشکیل می شود
سازمان  در  افزود:  زیست  محیط  حفاظت  سازمان  رئیس 
حفاظت محیط زیست مجمع خیرین در حال شکل گیری 
است و مراحل ثبت خود را می گذراند، مانند آنچه که در بحث 
خیرین مدرسه سازی وجود دارد در تلاشیم مجمع خیرین 
محیط زیست را تشکیل دهیم تا شهروندان دوستدار محیط 
زیست و حیات وحش بتوانند کمک های نقدی و غیر نقدی 
با  از طریق این مجمع برای محیط زیست کشور  را  خود 

نظارت سازمان هزینه کنند.
 افتتاح و راه اندازی نخستین کلینیک سیار 

امداد و نجات حیات وحش
همچنین مدیرکل حفاظت محیط زیست استان تهران در این 
بازدید با اشاره به اینکه در ۲ ماه اخیر موضوعاتی درباره حیات 
وحش استان تهران اتفاق افتاد که امکانات کامل و تجمیعی 
در زمان ضرورت نداشتیم، اظهار داشت: بر همین اساس در 
صدد تجهیز آمبولانس و راه اندازی کلینیک سیار امداد و نجات 
حیات وحش استان بر آمدیم تا بتوانیم در مواقع ضروری و 
لازم به بهترین شکل ممکن به وضعیت حیات وحش آسیب 
دیده و نیازمند امداد و تیمار رسیدگی کنیم.علیرضا مزینانی 
با بیان اینکه این کلینیک دارای امکاناتی همچون دامپزشک، 
افزود:  است،  مجرب  بان  محیط  و  وحش  حیات  کارشناس 
همچنین این کلینیک به انواع اسلحه های بیهوشی، پیستول، 
خفت گیر، تور، دارو و سایر ادوات امداد و نجات حیات وحش 
تلاشیم  در  همچنین  است  شده  تجهیز  ضروری  مواقع  در 
تعدادی خودروی دیگر نیز به تجهیزات اضافه کنیم.بر اساس 
این گزارش ، رئیس سازمان حفاظت محیط زیست در حاشیه 
این بازدید از کلینیک سیار امداد و نجات حیات وحش اداره 
کل حفاظت محیط زیست استان تهران رونمایی و همچنین 
چندگونه حیات وحش را با همراهی دوستداران محیط زیست 
رهاسازی کرد و ضمن دیدار و گفتگوی صمیمانه با محیط بانان 
منطقه حفاظت شده ورجین در جریان آخرین وضعیت محیط 

زیست و حیات وحش این منطقه قرار گرفت.

شماری از کشاوران اصفهانی خواستار شدند؛

شماری از کشاورزان اصفهان روز سه شــنبه با حضور مقابل ساختمان استانداری اصفهان، تامین 
حقابه  از زاینده رود برای کشت پاییزه و احیای دائمی و جاری سازی این رودخانه را خواستار شدند.

به گزارش »دنیای هوادار«، عضو هیات مدیره نظام صنفی کشــاورزان اصفهان با اعلام این مسئله 
گفت که جمعیت حاضر برای مطالبه جاری سازی رودخانه بالغ بر ۲۰۰ نفر بودند که عمده درخواست 
آنان تامین حقابه برای آغاز کشــت در مزارع این خطه بوده است.حســین وحیدا افزود: بر همین 
اساس قرار است جلسه ای مرتبط امروز با حضور نمایندگان صنف کشاورزی و دستگاه های ذیربط 
در استانداری اصفهان برگزار شود.کشاورزان و باغداران شرق و غرب استان اصفهان در سال های اخیر 
همواره خواهان دریافت حقابه خود از زاینده رود هستند که از سال ۷۹ به این سو رو به خشکی است.

نوبت اول کشت پاییزه آبان ماه امسال بود که به دلیل شرایط بحرانی سد و عدم بارش های مناسب 
در ابتدای پاییز امکان بازگشایی آب وجود نداشت و آبی به کشاورزان تخصیص داده نشد. به دنبال 
عدم تخصیص آب برای کشت اول پاییزه دولت مکلف شــد که هزار میلیارد تومان جهت خسارت 
عدم کشت به حقابه داران زاینده رود پرداخت کند. مسئله ای که بنابر قول معاون هماهنگی امور 
عمرانی استانداری اصفهان، با وجود پیگیری های انجام شده توسط مدیران استان بدلیل تامین 
نشدن اعتبار توسط سازمان برنامه و بودجه کشــور هنوز محقق نشده است.اصفهان وضعیت آبی 
نابسامان و کم سابقه ای را در نیم  قرن اخیر سپری می کند. افزایش جمعیت و تغییر الگوی مصرف، 
طرح های انتقال آب، افزایش صنایع، برداشــت های بالادست ،شرایطی را ایجاد کرده است که آب 
رودخانه زاینده رود در ۲ دهه اخیر از سد »چم آســمان« در شهرستان لنجان واقع در غرب استان تا 
تالاب گاوخونی به دفعات خشکانده شده و همین امر توقف متناوب کشت و کار در مناطق مختلف 
استان را در پی داشته است.زاینده رود به طول افزون بر ۴۵۰ کیلومتر بزرگترین رودخانه منطقه مرکزی 
ایران که بعنوان اصلی ترین منبع آب بخش های محیط زیست، آشامیدنی، کشاورزی و صنعت به 

شمار می رود، در سال های گذشته به دفعات خشک شده است.

کنید! باز  را   زاینده  رود 
»سخنگوی صنعت برق« تأکید کرد؛

سخنگوی صنعت برق با بیان اینکه مصرف چشمگیر گاز در بخش خانگی، تجاری و صنایع عمده 
موجب شده که سهم گاز نیروگاه های کشور به کمتر از ۱۰ درصد برسد، گفت: هرچقدر که صرفه جویی 
در مصرف گاز انجام شود، سهم نیروگاه ها بیشتر شــده و پایداری برق رسانی به مناطق سردسیر را 

بهبود خواهد داد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از وزارت نیرو، مصطفی رجبی مشــهدی افزود: از مردم عزیزمان 
درخواســت می کنیم با تنظیم دمای محیط کار و منزل روی دمای رفاه که ۱۸ تا ۲۱ درجه اســت و 
خاموش کردن حتی یک لامپ روشنایی و صرفه جویی در مصرف برق و گاز به عبور از شرایط سخت 
تأمین ســوخت نیروگاه ها کمک کنند.وی در باره راندمان نیروگاهی ادامه داد: متوســط راندمان 
نیروگاه های کشور در حال حاضر بیش از ۳۹.۴ درصد اســت که این رقم در رده راندمان های خوب 
محسوب می شود، چرا که راندمان نیروگاه های کشورهای پیشرفته نیز مشابه راندمان نیروگاه های 
حرارتی ایران است.سخنگوی صنعت برق اظهار داشت: در حال حاضر دودسته نیروگاه در مدار تولید 
برق هستند، دسته اول نیروگاه های نسل قدیم با ۳ تا ۴ دهه عمر و راندمان متوسط ۳۰ تا ۳۱ درصد 
و دسته دوم نیروگاه های نسل جدید که همگی نیروگاه ســیکل ترکیبی هستند و راندمان آن ها 
بیش از ۵۰ درصد است.رجبی مشهدی ادامه داد: ساخت نیروگاه های سیکل ترکیبی بیش از دو دهه 
است که در کشور بومی شده و مورداستفاده قرار می گیرند نیروگاه های پربازده سیکل ترکیبی سهم 
عمده مصرف برق را در تولید برق بر عهده دارند چرا که از راندمان بیشتری برخوردارند.وی در خصوص 
سوخت نیروگاه ها افزود: نیروگاه های کشور بر پایه استفاده از گاز طراحی شده اند و در صورت قطع گاز 
از سوخت مایع استفاده می کنند.رجبی مشهدی گفت: در حال حاضر ظرفیت نیروگاهی ما ۹۰ هزار 
مگاوات است که از این میزان، تولید نیروگاه های برقابی بیش از ۱۲ هزار مگاوات است. در واقع حدود 
۱۷ تا ۱۸ درصد ظرفیت منصوبه نیروگاهی ما بــه نیروگاه های غیرحرارتی تعلق دارد و نیروگاه های 

حرارتی به طور عمده بر پایه گاز هستند.

مردم  همراهی  نیازمند  پایدار،  برق رسانی 

انرژیمحیط زیست

۱۵۰هزارواحدمسکنمحروماندرروستاهاتکمیلوتحویلشد
»مجید جودی« -معاون امور بازسازی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی- گفت: ۱۵۰ هزار واحد مسکن محرومان در بخش روستایی طی پنج 
سال گذشته توسط این بنیاد تکمیل و تحویل داده شده است. هم اکنون ۵۰ هزار مسکن محرومان دست اجراست که پیشرفت فیزیکی 
آن ها ۸۷ درصد است. برنامه ریزی بنیاد برای تکمیل و تحویل این تعداد واحد مسکونی محرومان تا پایان اردیبهشت ۱۴۰۲ است.
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مرتضی دهقان آزاد

ه
گ

دید�

دستگیریسارقان۱۰۰میلیاردیدرالبرز
سرقت  به  اقدام  فقره  یک  در  که  سارقانی  البرز،  آگاهی  پلیس  کارآگاهان  تلاش  با 
غافلگیرانه  عملیات  چند  در  و  شناسایی  بودند،  کرده  ریال  میلیارد   ۱۰۰ ارزش  به  اموالی 
این  در  البرز  استان  انتظامی  فرمانده  محمدیان«  »عباسعلی  سردار  شدند.  دستگیر 
است. شده  برآورد  ریال  میلیارد   ۱۰۰ حدود  مسروقه  لوازم  ارزش  کرد:  بیان  خصوص 

تداومِ سریالِ بلاتکلیفی هایِ مکرر، تصمیماتِ غالباً 
تکلیفی- تحمیلی، انتخاب و انتصاب هایِ مسأله 
دار، تدابیرِ منضم و ملزم به تمکین هایِ مصلحتی، 
تبانی هایِ سهم خواهانه، تغییرِ ترکیب هایِ پی در 
پی، اقداماتِ عاری از عقلانیت و مهم تر از همه؛ 
ششمِ  شورایِ  در  نیازانه  بی  هایِ  اجتهادی  خود 
به  پارلمان  این  ابتلایِ  از  حکایت  کرج،  کلانشهرِ 

بیماریِ »تعلیقِ تفکر و تدبیرِ مزمن« دارد.
شورایی که بجایِ رفعِ معایب و ترمیمِ نقاطِ آسیب 
از خلٔا و خلسه  با خروج  نتوانسته  پذیرش، هرگز 
و اتخاذِ سیاستی واحد و سازنده، فاصله گیری از 
»سویهٔ سهامداری« در مدیریتِ شهری را در دستورِ 
کارِ خود قرار داده و در رویارویی با نگاه هایِ مسمومِ 
سیاسی و فشارهایِ سیاسیونِ جناحی و حزبی و 
دیگر منفعت طلبانِ مُفت بَرِ بیرونی؛ آن گونه که 
شایستهٔ شأنیّتِ شورایی انقلابی بوده را به منصهٔ 
ظهور برساند. لذا این پارلمانِ فرو پاشیده در تفکر 
و مذبذب در اخذِ تدابیرِ سازنده و سرشار از تفرّد و 
تفرقه و البته بغایت بی سلیقه در انتخابِ شهردارانِ 
اختلافاتِ  درگیرِ  همه  از  بدتر  و  ناکارآمد  متوالیاً 
از  حداکثری  حمایتِ  و  گزینش  در  سوز  عافیت 
شهرداریِ متخصص و مردم مدار که با عنایت به 
کارنامهٔ ثبوتِ کارآمدیِ مطلق، قادر باشد تا افزون بر 
دفاع از حیثیت و هویتِ انقلابیِ شورایِ ششم، با 
ایجادِ انقلابی بنیادین در عرصه هایِ آبادانیِ شهر؛ 
پرچمِ اقتدار و اعتبارِ پارلمانِ محلی را با بلدیت و 

برنامه محوری بالا ببرد. 
بطوری که پس از یکسال و نیم سرگردانی در دایرهٔ 
و  متجانس  حال  عینِ  در  و  نامبارک  انتخابِ  دو 
متشابهی که یکی بر آمده از دلِ تنورِ تبانیِ درونی و 
دیگری، برآمده از تحمیلِ فاجعه بارِ بیرونی بود، تا 
کنون، هیچ رهاوردِ قابلِ دفاعی را بجز فرصت سوزی 
ها و سهم خواهی هایِ عریانی که در هیئتِ تعارضِ 
منافع و تنازعِ بقاهایِ عیان، رِ به رِ رخ نمایی کرده، در 
پی نداشته است. با این تفاصیل، پیداست که بدونِ 
بازگشتِ بلادرنگِ شورانشینان به معبرِ مردم مداری و 
جسارتِ توأم با وحدت نظر در اخذِ تصمیماتِ بزرگ 
و دوفوریتی که به سرعت و با آمیزهٔ عمل و عقلانیتِ 

شوراییِ  انقلابِ  به  منتهی  بتواند  انقلابی،  شورایِ 
مشهود و مطلوب در حوزه هایِ مدیریتِ شهری شود، 
قطعاً دیگر حنایِ انقلابیگریِ شورایِ ششمی ها، در 
نزدِ افکارِ عمومی، رنگی نخواهد داشت، اِلّا دو رنگی! 
و  رکود  همه  این  از  پس  آگاه،  شهروندان  که  چرا 
رخوت، حالا دیگر از شعارهایِ عاری از عمل و وعده 
هایِ سرِ خرمنیِ مدیرانِ صرفاً دستهٔ انقلابی به خود 
بسته! بشدت بیزار و خسته اند و بجایِ مدیرِ انقلابیِ 
بی عُرضه و ناکارآمد و ایضاً شورایِ انقلابیِ منفعل 
و بی خاصیت! به دنبالِ تحققِ انقلابِ توسعه مند 
در شورا و مدیریتِ شهری هستند و عملگراییِ مطلق 
را ملاکِ انقلابیگریِ راستین و تنها احیاگرِ هویتِ 

انقلابی هر نهادِ مدعیِ انقلابی بودن می دانند، نه 
ژست هایِ منافقانهٔ انقلابیگری و تزویر هایِ دکان 

دارانه را.
و  مصلحتی  تمکینِ  دراماتیکِ  داستانِ  که  چرا 
شدیداً شُبهه ناکِ شورایی ها در جریانِ سناریویِ 
از پیش طراحی شدهٔ انتصابِ فشاری، فرمایشی و 
سیاسی، سفارشیِ  اختیاریِ سکاندارِ  پذیرشِ جبراً 
مدیریتِ شهری؛ حالا دیگر مَفَرّی را جهتِ توجیهاتِ 
آبدوغ خیاریِ این شورایِ آشفته بنیاد، در پذیرشِ 
مدرکِ  سبقه،   ( سجلِّ فاقدِ  و  فاجعه  شهرداری 
خط  یک  حتی  و  توان  تجربه،  تخصص،  مرتبط، 
بویژه  است.  نگذاشته  باقی  عملی(  علمی،  برنامهٔ 

التهاباتِ اخیرِ کشور و  آن که فروکش کردنِ غبارِ 
سیاهِ  از صفحاتِ  بیشتری  روشن شدنِ سطرهایِ 
این سناریو، ابعادِ تازه تری از واقعیاتِ پشتِ پرده 
ایِ این انتصابِ انتسابی! را افشا نموده و حالا دیگر 
پیامدهایِ فضیحِ آن تمکینِ تلخ، بعد از آن همه 
دهندهٔ  تکان  هایِ  اعترافی  خود  و  ها  نطق  ایرادِ 
دُم  و  نمانده  پوشیده  کسی  بر  منتقد،  شوراییانِ 
خروسِ شهردارِ تحمیلی را به نَقلِ رسانه ها و نُقلِ 

ل ساخته است. محافلِ عمومی، مُبدَّ
و  اعتبار  اعادهٔ  راهِ  تنها  اینکه،اینک  کلام  مخلصِ 
آبرویِ شورایِ انقلابی در گروِ انقلابِ شورایی است 
که طیِ آن، از هویتِ لکّه دار شدهٔ شورایِ ششم، با 

انتخابِ شهرداری تراز و متخصص و انقلاب آفرین 
ارتقا  همزمان،  و  جانبه  همه  تعالیِ  و  توسعه  در 
کارکنانِ  و  شهروندان  رضایتمندیِ  میزانِ  دهندهٔ  
بر  مشروط  شود.  زدایی  خدشه  سریعاً  شهرداری، 
غالب  ادبیاتِ  توأمان،  و عقلانیتِ  آن که جسارت 
و قاطعِ این شورا باشد و آنان، با درکِ ابعادِ این 
رفتِ  برون  راهِ  واپسین  بدانند که  روشن  واقعیتِ 
دیگر  و  هویتی  بحرانِ  بستِ  بن  از  شورایِ ششم 
بحران هایِ خود ساخته، فقط و فقط، تلاش برایِ 
انقلابِ شورایی و تعمیمِ آن به تمامِ عرصه هایِ 
تعطیلیِ  و  تعلیق  در  رفته  فرو  شهریِ  مدیریتِ 

عنقریب است.

فرماندار فردیس در جریان بازدید از گرمخانه های شهرســتان فردیس 
گفت: با توجه به برودت هوا، دو گرمخانه در شهر فردیس و یک گرمخانه 
در مشکین دشت پذیرای تعداد قابل توجهی از افراد بی خانمان است. 
گرمخانه با هدف خدمت رســانی به افراد بی ســرپناه، کارتن خواب و 
آسیب دیده اجتماعی ایجاد شــده و لازم است سایر نهادهای مسئول 
برابر شرح وظایف ذاتی خود همراه و یاور این مجموعه باشند. کارتن 
خوابی معتادان متجاهر و افراد فاقد شرایط عادی رفتاری و روانی در 
محلات، پارک ها و اماکن عمومی یک معضل اجتماعی است، این افراد 
باید به گرمخانه منتقل شوند. یک گرمخانه مختص بانوان و دو گرمخانه 
مختص آقایان در این شهرستان فعالیت دارند، هر یک از این گرمخانه 
ها توانایی پذیرش ۵۰ نفر را دارند. گرمخانه بانوان فردیس در فلکه پنجم، 
گرمخانه آقایان فردیس در کانال غربی فردیس، و گرمخانه مشــکین 

دشت در خیابان هدایت کار این شهر قرار دارد.

میزبان فردیس   گرمخانه های 
پناه سر  بی  افراد   

»وجیهه محمدی فلاح« -مدیرکل بهزیســتی البرز- با اشــاره به ترویج 
فرهنگ پذیرش کــودک دارای معلولیت توضیــح داد: هر چند اغلب 
خانواده های متقاضی فرزندخواندگی خواستار پذیرش کودکان دارای 
سلامت کامل هستند ولی طی ســال های گذشــته آمار زوجینی که 
کودکان دارای معلولیت را پذیرش می کنند هم بالا رفته است. از ابتدای 
سال تا کنون هشــت کودک دارای معلولیت به فرزندخواندگی و امین 
موقت پذیرفته شده اند که پنج نفر از آنها پسر و سه نفر هم دختر بوده اند. 
از ابتدای ســال تا کنون ۸۸ هزار و ۱۷۷ کودک ۳ تا ۶ ســال غربالگری 
بینایی و ۲۳ هزار ۳۸۸ نوزاد هم غربالگری شنوایی شده اند. علاوه براین، 
۳ هزارو ۳۵۲ زوج هم تحت مشاوره ژنتیک قرار گرفته اند تا از تولد نوزاد 
معلول پیشگیری شود. در حال حاضر ۴۰ هزار و ۷۶۱ معلول خفیف تا 
خیلی شدید تحت پوشش بهزیستی استان قرار دارند که از این تعداد 

شش هزار نفر دارای معلولیت شدید و خیلی شدید هستند.

 واگذاری ۴۸۹ فرزندخوانده
 به خانواده های البرزی

محض اطلاعنقل قول

در انتظار اعادۀ اعتبار و آبرو؛

انقلابِ شورایی؛ الزامِ دو فوریتیِ »شورایِ انقلابی«!
برگزاری جشنواره ملی و استانی 

معرفی چهره های برتر کارآفرینی البرز
سازمان تأمین اجتماعی بعنوان بزرگترین نهاد بیمه گر 
سال  نامگذاری  فرصت  از  استفاده  با  کشور  اجتماعی 
افرین«،  اشتغال  و  بنیان  دانش  »تولید،  بنام   1401
جشنواره ملی انتخاب چهره برتر حوزه کارآفرینی را برگزار 
می کند.داود سعدزاده، مدیرکل تامین اجتماعی استان 
البرز گفت: این سازمان به عنوان بزرگترین نهاد بیمه گر 
اجتماعی کشور که وظیفه اجرا، تعمیم و گسترش انواع 
بیمه های اجتماعی، صیانت از مهمترین سرمایه تولیدی 
کشور یعنی نیروی انسانی را به عهده دارد، برای تقویت 
تعاملات سازمان تامین اجتماعی با جامعه کارفرمایی 
چهره  انتخاب  ملی  جشنواره  برگزاری  به  اقدام  کشور 
تمامی  گفت:  سعدزاده  کند.  می  کارآفرینی  حوزه  برتر 
کارگاه های حقیقی و حقوقی فعال در استان، مشمول 
و  کارآفرینی هستند  برتر  های  چهره  انتخاب  بخشنامه 
انتخاب کارفرمایان نمونه بر اساس "شاخص های تعیین 
میان  از  و  بوده  اقدام  چهار سطح  در  نمونه"  کارفرمای 
کارفرمایان منتخب یک نفر را به عنوان کارفرمای برگزیده 
سراسری برای تکریم در سطح ملی به دبیرخانه جشنواره 
اداره کل فرهنگی و اجتماعی سازمان تامین  مستقر در 
اجتماعی معرفی خواهد کرد. تعداد کارفرمایان برگزیده با 
توجه به شرایط اقتصادی    - صنعتی هر استان و با توجه 
کارفرمایان  بین  از  استان  شعب  و  کارگاه ها  تعداد  به 
انتخاب و تعیین می شوند که  اجتماعی  تأمین  حامی 
سهم استان البرز شش کارفرما به عنوان برگزیده استان 
و یک کارفرما به عنوان کارفرمای برگزیده کشوری خواهد 
از میان کارگاه های دارای ۲۰۰ نفر بیمه  بود.سطح اول: 
شده به بالاسطح دوم: انتخاب کارفرمایان نمونه از میان 
کارگاه های ۵۱ تا ۲۰۰  نفر بیمه شدهسطح سوم: انتخاب 
کارفرمایان نمونه از میان کارگاه های دارای ۶ تا ۵۰ نفر 
بیمه شدهسطح چهارم: انتخاب کارفرمایان نمونه از میان 
تامین  شده    مدیرکل  بیمه  نفر   ۵ تا   ۱ دارای  کارگاه های 
اجتماعی استان البرز افزود: در این بخشنامه شاخص های 
تعیین کارفرمای نمونه و امتیاز هر کدام از شاخص ها 
مشخص شده است :ارائه لیست حق بیمه بر مبنای تعداد 
سطح  حفظ  جهت  واقعی  دستمزد  و  بیمه شده  نفرات 
اشتغال بنگاه اقتصادی) 15امتیاز( پرداخت به موقع و 
کامل حق بیمه نیروی کار در مهلت مقرر وضع شده در 
قانون تأمین اجتماعی) 15 امتیاز(. عدم وجود مطالبات 
قطعی از کارگاه اعم از حق بیمه، بیمه بیکاری و جرائم 
و در صورت تقسیط بدهی،کارفرما اقساط را در سررسید 
تعداد  افزایش  باشد)10امتیاز(.  کرده  پرداخت  مقرر 
کارگران ) بیمه شدگان ()10 امتیاز(. استفاده کارفرما از 
ارسال  برای  اجتماعی  تامین  غیرحضوری  های  سامانه 
الکترونیکی  ابلاغ  لیست و پرداخت حق بیمه، دریافت 
و ..) 7/5امتیاز(. برقراری و رعایت استانداردهای ایمنی 
و بهداشتی در محیط کار و جلوگیری از حوادث ناشی از 
کار5 ارتقاء و توجه به شاخص¬های فرهنگی در محیط 
برنامه-های فرهنگی  اجرای  نماز جماعت،  )برگزاری  کار 
حجاب،  و  عفاف  شاخص¬های  رعایت  کارگران،  برای 
ارتقاء سطح دانش و بینش کارگران و ..() 7/5امتیاز(.

عدم محکومیت کارفرما به دلیل خودداری از ارائه لیست 
حق بیمه که منجر به اجرای ماده 148 در مراجع حل 
اختلاف شده باشد. رعایت مفاد ماده 90 قانون تامین 
از شروع  قبل  اولیه  معاینات  انجام  بر  مبنی  اجتماعی 
اشتغال به کار در کارگاه و انجام معاینات دوره ای بیمه 
شدگان جهت حفظ مستمر سلامت نیروی شاغل کشور)5 
هدف  با  ایرانی  کالای  تولید  نمودن  (.نهادینه  امتیاز 
خودکفایی، تداوم فعالیت اقتصادی بنگاه ها و مقابله با 
تحریم های ظالمانه) 10امتیاز(. استفاده بهینه از ظرفیت 
منظور  به  خدمات  و  کالا  تولید  در  بنیان  دانش  های 
دیگر  از  )10امتیاز(.  کارگاه  اقتصادی  فعالیت  توسعه 
شاخص های تعیین کارفرمای نمونه است.وی در پایان 
گفت: شاخص تعیین کارفرمای نمونه برای سال جاری بر 
اساس عملکرد کارفرمایان از ابتدای سال 1400 تا پایان 

آن در نظر گرفته می شود.

رخداد
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دختراسپیلبرگفیلممیسازد
با  دخترش  اینکه  وی  است.  داده  خبر  آبرومند«  بودجه ای  »با  دخترش  بلند  فیلم  نخستین  از ساخت  اسپیلبرگ  استیون 
توصیف  انگیز«  هیجان  خانواده  کل  »برای  می کند  دنبال  را  او  راه  خود،  کارگردانی   اولین  برای  قراردادی  بستن 
هوپر  رایان  از  فیلمنامه ای  اساس  بر  کند،  کارگردانی  را  آن  است  قرار  اسپیلبرگ  آلین  دستری  که  پروژه ای  کرد. 
می شود. توصیف   Succession و   The Kingsman، Knives Out از  ترکیبی  عنوان  به  و  بوده  سیاه  فهرست  خالق 

گنجینه  ها

نگاهی به فیلم »گذرگاه کاساندرا« از منظر شمایل  شناسی قطار در سیر درام؛

نام دهن  پرٌکن برای فیلم، مختص ایران نیست! 
پیش از هرچیزی باید گفت: 
همه ی   با  کاساندار«  »گذرگاه 
ندیده  قدر  فیلمی  بخشودنی اش،  ایرادهای  و  کاستی ها  و  کم 
 است؛ فیلم هایی نظیر آنکه به ژانر »میخ و نعل« تعلق دارند و 
کم تر شناخته  شده اند، معمولاً و مرسوماً، در سایه ی موج هدایت 
مغرضانه ی منتقدان، در تاریخ سینما گم می شوند. این فیلم با 
وجود بهره گیری از ستاره های درخشان آن زمان سینما و نیز جو 
حاکم فیلم های حادثه ای/ترسناک و آخرالزمانی اواخر دهه ی ۷۰، 
در گیشه موفق نبود؛ در حقیقت، این فیلم یک شکست کامل 
تجاری و انتقادی را تجربه کرد، درحالیکه به نظر می رسید با پرداخت 
به جزئیات بیشتری از شخصیت ها، روایت فیلم، و سرنوشت آن ها، 

شرایط فرق می کرد.
طرح ضعیف داستان

داستان فیلم، با حضور سه تروریست سوئدی در سازمان بهداشت 
جهانی در ژنو شروع می شود که تلاش می کنند تا محل مشخصی 
مربوط به دفتر ایالات متحده که آزمایشگاه کاملی را در این سازمان 
از  از شکست عملیات، یکی  پنهان کرده را منفجر کنند؛ پس 
تروریست ها -که به نوع خاصی از طاعون مبتلا شده است- سوار 

قطاری می شود که از ژنو به سمت استکهلم می رود...
ایالات متحده  ارتش  اطلاعات  رئیس  لنکستر(،  )برت  مکنزی 
در ژنو، به جای توضیح به مقامات سوئیس برای توقف قطار و 
قرنطینه کردن مسافران آن، به شیوه ی غیرقابل توضیح، خودش و 
فرمان از جایی نامشخص، اوضاع را مدیریت می کند تا قطار مهر 
و موم شده و به لهستان ارسال شود!مکنزی، با این هراس که 
همه ی مسافران آلوده خواهند شد، اصرار دارد که این قطار را برای 
قرنطینه ی ساکنانش، به بازداشتگاه پیشین نازی ها در لهستان، در 
طول جنگ دوم جهانی منتقل کند؛ جایی که برای رسیدن به آن، 
باید از »گذرگاه کاساندرا« که ریل آن فرسوده شده و از سال 1948 
دیگر مورد استفاده قرار نگرفته است، گذشت. او بر این باور است 
که این مکان، برای ایزوله کردن و درمان مسافران مناسب است.

اما چرا مکنزی نمی خواهد به مقامات سوئیس در این باره چیزی 
بگوید؟ چرا به مقامات لهستانی که مقصد ماجرا هستند چیزی 
نمی گوید؟ و از آن مهم تر، چگونه یک سرهنگ اطلاعات ارتش، 
یک قطار را بدون اینکه مقامات راه آهن را دعوت به کمک کند، 
اداره می کند؟ همچنین یک پزشک خوب، با مدل خاص مو، که 
برای ابراز ارادت به فیلم »سرگیجه«ی هیچکاک چاشنی ظاهرش 
شده، در این سازمان به عنوان وجدان بیدار و انسانی فیلم حضور 
دارد که در مقابل مکنزی بایستد و چالشی را اداره کند که سر و ته 
ندارد.حتی روی کاغذ هم »گذرگاه کاساندار« را نمی توان به صورت 
خطی تعریف کرد. روایت داستان به طور فزاینده ای در دل فیلم 
پیچیده می شود؛ تلاش برای حذف تروریست آلوده شده؛ مهر و 
موم کردن قطار با اشاره به بی رحمی ارتش در قامت سفیدپوش؛ 
نه تنها  که  ایزوله شدن  اصلی  موضوع  از  مسافران  کردن  گمراه 
کمکی به خط داستان نکرده، بلکه به سردرگمی فیلم نیز افزوده 
است؛ درگیری های داخلی در قطار بین پلیس با لباس کشیش و 
قاچاقچی مواد مخدر؛ حضور یک بازمانده از هولوکاست در قطاری 
که همه در آن، به سرعت نبرد با اسلحه و بخصوص مسلسل را 
یاد می گیرند!، همه، عناصری هستند که به راحتی به عنوان تکست 
می توانند در کانتکست خودشان بررسی شوند و تبدیل به یک 
خمیرمایه ی خوب برای فیلمی کامل شوند.با این حال، همیشه یک 
قهرمان در این جنس از فیلم ها وجود دارد تا همه ی شخصیت ها و 
اهمیت شان را زیر سایه ی پهناور خود محو کند و »گذرگاه کاساندار« 
هم از این قاعده مستثنا نیست؛ یک پزشک معروف جهانی )یعنی 
ریچارد هریس( از روی اتفاق و با این پیش زمینه که با هواپیما سفر 
نمی کند، برای مقابله با این فاجعه ی بین المللی انتخاب و دست 
به کار می شود.صرف نظر از طرح شلخته، شخصیت های باورناپذیر، 
اقدام های ابتکاری ناپخته کارگردان مانند واگن نوردی مارتین شین 
و دیالوگ های الکن و گاهاً خنده دار، »گذرگاه کاساندار« را به سختی 
می توان در جعبة فیلم های خوب و قابل دفاع حادثه ای، با پیامی 
مشخص جای داد.زمانی که قطار به پل کاساندرا نزدیک تر می شود، 
یک حس فوریت بی منطق، سراسر فیلم را احاطه می کند و گره، 
گره گشایی، اوج، فرود، مرگ ومیر و حذف ناملموس شخصیت ها، 
همه و همه با هم ادغام شده و مخاطب را به دو حالت فکری 
سوق می دهد: یا عملکرد کارگردان در ارائه ی مطلب ضعیف است 
که حتماً همین گونه است- و یا اینکه با توجه به حجم پارامترها و 

زمان اندک فیلم، می شد به گزینه ی سریال فکر کرد.
در نهایت، فیلم واقعاً گلیمش را از آبِ نمایشِ بلاهای ویروسی 
بیرون نکشید و خودش هم در این راه مبتلا شد.موضوع اصلی 

فیلم همان حکایت همیشگیِ دستان پشت  پرده برای هدایت 
حتی سرایت یک ویروس است که اغلب، گیج کننده و باورنکردنی 
روایت می شوند. در تئوری، فیلم و موضوع انتقال ویروس در آن 
باید آسان باشد اما، با شروع تصاویر فیلم از نمای بالای ابرها 
و پایین آمدن دوربین به زمین، انتخاب شهر، گذشتن از روی 
دریاچه ی زیبا و رفتن مستقیم به سازمان بهداشت جهانی، موضوع 
از همان ابتدا بالاتر از دستان انسان معمولی مطرح می شود و 
همینجاست که انتظار، با عملکرد نهایی جور نمی شود؛ به خصوص 
که پس از حل این چالش، دوربین دوباره ما را، به همان جای 
اول برمی گرداند.مشخصاً کارگردان تلاش کرده تا عوامل پشت پرده 
و مرموز را در پشت خط تلفن های سری نگه دارد. در مکانی که 
مکنزی، از پیمان ورشو )که در زمان ساخت فیلم، بحران تمدیدش 
را می گذراند( گرفته تا کنایه به بی طرفی ژنو در مسائل بحرانی 
جهان، و دیگر طرح های بزرگ و قابل بررسی را به صورت اجمالی 
در دیگ سازمان بهداشت جهانی هم می زند.در سمت دیگر ماجرا 
که نقطة ثقل فیلم است، یک قطار سریع السیر با معضل یک 
تروریست و بیماری ناشناخته اش درگیر است که کارگردان، »جورج 
کوزماتوس«، سعی کرده تا جایی که ممکن است طرح توطئه را 
امکان پذیر و باورکردنی نشان دهد و در این مسیر، گویی فراموش 
کرده تا عناصر مهم و ضروری را از گذشته ی شخصیت های کلیدی 
را وارد فیلم کند تا پلات، نخ نما نشود.این مشکل حتی در بازیگران 
هم نمود پیدا کرده است؛ واضح است که با عدم آگاهی کامل از 
پلاتفرم و پی رنگ یک داستان، کنش ها و واکنش ها، متناقض از 
آب در می آیند. بجز »برت لنکستر« که به کمک نماهای بسته و 
تبحرش در میمیک، توانست نجات پیدا کند، حتی هنرپیشه های 

شین،  مارتین  لورن،  سوفیا  چون  کارکشته ای  و  استعداد  با 
ارائه  ریچارد هریس، آوا گاردنر و لی استراسبرگ بزرگ نیز، در 
 شخصیت های شان لنگ زدند و به هیچ وجه در تطبیق با کاراکترشان

 منطقی نیستند.حفره های منطقی نیز در سرتاسر متن هویداست 
که پرداختن به همه ی آن ها امکان پذیر نیست و جدای از آن، فراتر 
از سطح سواد من است. من تنها برای مثال، به چند نمونه از آن ها 
اشاره می کنم:چگونه می توان توصیفی از یک تروریست ارائه داد 
که کسی آن را ندیده است؟ یک مرد عرق کرده؟ چطور با توجه به 
زمان قابل توجه حضور ریچارد هریس و سوفیا لورن برای رسیدگی 
به بیماران آلوده و قرنطینه کردن آنان، این دو همچنان رویین تن 
باقی می مانند؟سرهنگ مکنزی نیز، جدی، پرهیزکارانه، مرموز، با 
بارانی سیاه، به سبک نوآر کلاسیک، همراه با موسیقی مخصوص 
خودش در یک بحران جهانی می آید، کنترل اوضاع را به عهده 
می گیرد، مسئله را با اختیار تام حل می کند و می رود!عدم تمرکز 
بر این موضوع مهم و نیز طرح نامتناجس و عدم تمرکز بر فضای 
خارجی لوکیشن که تبدیل به عیبی بسیار زیرکانه شد، کمک کرده 
تا پلات فیلم، بدور از باور باشد؛ جهت جریان منظره از داخل قطار، 
به طور ناگهانی از یک صحنه به صحنه ای دیگر تغییر می کند و 
تنها با یک پلان میانی بسیار کوتاه از هم جدا می شود!راستی، 
موسیقی جادویی جری گلدسمیت، به معنای واقعی کلمه فیلم 

را نجات داد.
پشت پرده

در اواخر دهه ۷۰ میلادی، عدم اعتماد به قدرت و ترس از تروریسم 
به شدت جاری بود و این امر به فیلم تعمیم داده شده است؛ 
این معضل بی شباهت به روزگار امروز نیست. یک پل ناامن -که 

توضیح وجود و سابقة تاریخی اش مجالی مجزا می طلبد- قتلگاه و 
سرنوشتی می شود تا اربابان جهان، با فرستادن قطاری به ته دره ی 
آن، بدی و بیماری را به پایان برسانند.عجیب نیست که تنها سه نفر 
در ستاد فرماندهی، به رهبری مکنزی، با این فاجعه ی بین المللی 
سر و کار دارند؟ عجیب نیست که هیچ وقت به تخصص دکتر 
معروف دنیا )ریچارد هریس( یعنی عمل جراحی اشاره ای نمی شود 
و یک دفعه و با حضور بحران، وی متخصص بیماری های عفونی و 

هدایت گر ماجرا می شود؟
حضور قطار در فیلم

می دهد  رخ  قطاری  در  کاساندار«  »گذرگاه  صحنه های  اغلب 
که به سرعت در حال حرکت است؛ با توجه به سرعت وسیله ی 
احساس  در  به خودیِ خود،  مخاطبان  حرکت،  حال  در  نقلیه ی 
حرکات سریع فیلم سهیم شده و در زیر سؤال بردن میزانسن های 
آن تردید می کنند. برای مثال، در هواپیما، هیچ دالی مبنی بر اینکه 
مخاطب بتواند سرعت بالای آن هواپیما را احساس کند و آن را به 
شخصیتِ میزانسن های فیلم و اجزای آن پیوند دهد، وجود ندارد.

با توجه به اینکه این موضوع، مربوط به »نسبیت« است و به این 
معنی ست که »سرعت یک شی مشخص، تنها از طریق مقایسه با 
اشیاء دیگر قابل  درک است«، »گذرگاه کاساندار« قطعاً از وجود یک 
قطار درجه ی  یک، بهره ی وافی برده تا ریتم تند در درون همه ی 
سکانس هایش حفظ شود. بنابراین، مسافران و ما، قادر خواهیم 
بود تا به راحتی با سرعت این قطار شوم توأم شویم و تنش حاصل 
از عناصر تعلیق، به طور مؤثری در ما افزایش یابد.طرح بیماری 
مسری، همیشه یکی از موارد خوب برای فیلم نامه بوده و هنوز هم 
هست. اما قطاری که قرنطینه شده و ضمیمه ی این پی رنگِ پرتکرار 
شود، می تواند بار غنی و پررنگی به اصل آن اضافه می کند؛ به شرط 
اینکه کارگردان، در نحوه ی روایت دچار مشکل نشود. این توجه را 
از این باب می دهم که نحوه ی کارگردانی و چینش میزانسن های 
حرکتی دوربین و بازیگران در سکانس معرفی شخصیت ها در 
ایستگاه ژنو، یک مسترکلاس کارگردانی است. با این حال، همین 
کارگردان با نحوه ی دکوپاژش در لوکیشن اصلی یعنی قطار، نشان 
می دهد که هیچ فیلم سازی آچار فرانسه نیست و نباید هم باشد.

با این حال فکر می کنم که »گذرگاه کاساندار«، در قیاس با بسیاری 
از فیلم های حادثه ای در سال های اخیر، قابل اعتناست و فیلم های 
کلاسیک را سرافکنده نکرده است؛ این فیلم پس از گذشت حدود 
نیم قرن، هنوز هم سرگرم کننده است. یکی از عمده دلایل آن، 
حضور پررنگ تعلیق از مدل هیچکاک، به تماشاگر بگو و از بازیگر 
دریغ کن، به عنوان یک نقشه ی راه در فیلم است که در آن دهه ها، 
خواسته و یا ناخواسته، کارگردانان به آن گرایش عمیقی داشتند؛ 
مسافران قطار، دقیقاً نمی دانند که چه اتفاقی دارد می افتد؛ بنابراین، 
همیشه چیزی برای نگران کردن آن ها در هر رخدادی وجود دارد و 

دست کارگردان خالی نمی ماند.

داود احمدی بلوطکی
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محیط زیست

اجتماعی
نخستینرویداددانشبنیان»زنانمتخصص«برگزارمیشود

بانوان  توانمندی  ارتقای  و  معرفی  هدف  با  متخصص«  »زنان  دانش بنیان  رویداد  نخستین 
رویداد  این  می شود.  برگزار  جاری  دی ماه   ۲۲ فناور  و  دانش بنیان  شرکت های  حوزه  در 
فناوری  علمی،  معاون  فیروزآبادی  دهقانی  الله  روح  ازجمله  کشوری  مسوولان  میزبان 
است. دانش بنیان  حوزه  در  فعال  متخصص  زنان  و  رئیس جمهور  دانش بنیان  اقتصاد  و 

»رئیسمحیطزیستتهران«خبرداد:

ساخت کارخانهء آسفالت در سرخه  حصار؟ هرگز!
گفت:  تهران  شهرستان  زیست  محیط  رئیس 
و  است  آلاینده  آسفالت یک صنعت  کارخانه 
به هیچ عنوان اجازه ساخت این کارخانه را در 
منطقه سرخه حصار در شرق تهران نمی دهیم.

در  آسفالت  کارخانه  ساخت  است  چندی 
مطرح  حصار  سرخه  منطقه  در  تهران  شرق 
سلامت  کمیسیون  رئیس  گذشته  روز  شد، 
محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی 
شهر تهران درباره تلاش شهرداری تهران برای 

ساخت کارخانه  آسفالت در بوستان سرخه 
خواستار  و  داد  نشان  واکنش  حصار 

از  مربوطه  مجوزهای  تمام  دریافت 
سازمان محیط زیست شد.

مهدی پیرهادی همچنین به نامه 
شهردار  زاکانی  علیرضا  به  خود 
تهران اشاره کرد و گفت: در این 
خواستم  تهران  شهردار  از  نامه 
که اگر قرار است  کارخانه ای در 
بوستان  پیرامون  و   ۱۳ منطقه 
جنگلی سرخه حصار ساخته شود، 

باید همه مجوزهای لازم از سازمان 
محیط زیست دریافت شود.

آسفالت  کارخانه  اینکه  بیان  با  وی 
یکی از منابعی است که آلایندگی ایجاد 

می کند، عنوان کرد: رئیس سازمان محیط 
با  پیگیری کند که  را  زیست شخصا موضوع 
ساخت کارخانه آسفالت، مشکلی متوجه شهر 

تهران نشود.
علیرضا رحمتی رئیس محیط زیست شهرستان 
تهران در این باره گفت: بازدیدی که همکاران 
از محل داشتند هنوز ساخت و سازی صورت 
ساخت  بر  تصمیم  گویا  البته  است،  نگرفته 
کارخانه آسفالت بوده، در این باره با شهرداری 
تهران مکاتبه کردیم که مستندات را به محیط 
 ۱۱ ماده  اساس  بر  چون  بدهند  تهران  زیست 
یک  ساخت  متولی  حتما  پاک  هوای  قانون 
صنعت باید از محیط زیست استعلام کند تا بر 
حسب قوانین و مقررات موضوع بررسی شود.

ممنوعیت  قانون  اینکه  ضمن  افزود:  وی 
کیلومتری شهر  تا شعاع ۱۲۰  استقرار صنایع 
تهران را هم داریم، البته هیات وزیران گفته 
اگر کارگاهی موقتی مانند پروژه های عمرانی 

کارگاهی  موقت  احداث  باشد  آزادراهی  یا  و 
مانند کارگاه آسفالت مشکلی ندارد اما باید بعد 
از اتمام کار برچیده شود البته آنهم با رعایت 
ضوابط یعنی باید خارج از حریم شهر باشد اما 
محدوده ای که برای ساخت کارخانه آسفالت 
در شرق تهران پیشنهاد شده و اگر همان مکان 

باشد که کاملا داخل شهر است و به هیچ وجه 
مکان  آن  در  آسفالت  کارخانه  استقرار  امکان 

وجود ندارد.
تهران  استان  زیست  معاون مدیر کل محیط 
اظهار داشت: فعلا واحدهایی که فعال هستند 
جواب نیاز شهرداری برای تامین آسفالت را می 
دهد، در شرق تهران هم واحد آسفالت تلو در 
جاده تلو وجود دارد که می تواند شرق تهران 

را پوشش بدهد.
هیچ  کنون  تا  وجود  این  با  کرد:  تاکید  وی 
استعلام و مکاتبه ای از سوی شهرداری تهران 

با محیط زیست شهر تهران نشده است.
را  این مساله مهم  باید  کرد:  تصریح  رحمتی 
تهران  اکنون  که  با شرایطی  داد  قرار  نظر  مد 

بیشتر  بارگذاری  توان  دیگر  دارد  آن  هوای  و 
اکنون ۱۱ هزار واحد  ندارد،  پایتخت وجود  در 
صنعتی - تولیدی جدا از واحدهای خدماتی در 
شهر تهران وجود دارد، از طرفی هم حجم بالای 
آلودگی را به علت تردد منابع متحرک داریم از 
این رو دیگر اجازه بارگذاری بیشتر نمی دهیم.

رئیس محیط زیست شهرستان تهران ادامه داد: 
با هدف  اقتصاد وقت  در سال ۱۳۴۶ شورای 
تمرکززدایی و عدم بارگذاری بیشتر در تهران، 
قانون ممنوعیت استقرار صنایع تا شعاع 
۱۲۰ کیلومتری را پیشنهاد داد و تصویب 
بارگذاری  که  بینیم  می  اما  شد 
هم  گاهی  و  دارد  ادامه  همچنان 
این  مصوباتی  با  وزیران  هیات 
به  زیاد می کند  و  را کم  شعاع 
حدی که دیگر بارگذاری در تهران 

به حد انفجار رسیده است.
وی درباره اینکه شهرداری گفته 
شرق  در  آسفالت  تامین  برای 
رفع  برای  و  داریم  تهران مشکل 
ساخته  آسفالت  کارخانه  باید  آن 
شود گفت: این توجیه است، اتوبان 
کارخانه  اما  شد  ساخته  علی  امام 
آزاد  آسفالتی نبود، تمام آسفالت پروژه 
راه پاکدشت نیز تامین می شود، از این رو 
را نمی دهیم در  بارگذاری بیشتر  دیگر اجازه 
واقع قانون این اجازه را نمی دهد، بر اساس 
برای  موقت  های  کارگاه  استقرار  فقط  قانون 
در  است  مقدور  عمرانی  های  پروژه  اجرای 
غیر اینصورت امکان استقرار صنایع در داخل 

محدوده شهر اصلا امکان ندارد.
تهران  استان  معاون مدیر کل محیط زیست 
اظهار داشت اظهار داشت: با توجه به اهمیت 
موضوع با شهرداری منطقه ۱۳ مکاتبه کردیم 
اما هنوز جوابی نیامده است، البته فعلا هم 
نشده  شروع  منطقه  آن  در  سازی  و  ساخت 
نظر گرفتند همان  در  این مکانی که  اگر  اما 
باشد؛ که داخل منطقه حفاظت شده است و 
و  است  ممنوع  مناطق  آن  در  ساز  و  ساخت 
محیط زیست به هیچ عنوان اجازه ساخت و 
ساز آنهم برای صنعت آلاینده ای مانند سیمان 

را نمی دهد.

 

مسکن

در شهرهای کمتر از 25 هزار نفر؛

اجرای طرح نهضت ملی مسکن 
سرعت می گیرد

روند ساخت  اسلامی گفت:  انقلاب  بنیاد مسکن  معاون 
نهضت ملی مسکن در شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر جمعیت 
و  مسکن  معاونت  با  بنیاد  این  جدید  تفاهم نامه  طبق 

ساختمان و سازمان ملی زمین و مسکن سرعت می یابد.
افزود:  سهرابی«  »حمیدرضا  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
الحاق،  اراضی،  شناسایی  تا  شده  مقرر  اساس  همین  بر 
تفکیک، طراحی و آماده سازی در شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر 

جمعت توسط بنیاد مسکن انجام شود.
مسکن  معاونت  بین  سه جانبه  تفاهم نامه  انعقاد  از  وی 
سازمان  و  اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  ساختمان،  و 
ملی زمین و مسکن برای تسریع در اجرای طرح نهضت 
ملی مسکن در شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر جمعیت تحت 
مسئولیت بنیاد خبر داد و تصریح کرد: طی این تفاهم نامه 
مقرر شد تا صفر تا ۱۰۰ عملیات اجرایی طرح نهضت ملی 
مسکن در شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر جمعیت توسط بنیاد 

مسکن انقلاب اسلامی انجام شود.
معاون بنیاد مسکن انقلاب اسلامی ادامه داد: همچنین 
مقرر شده تا موضوعاتی از جمله تامین زمین، تهیه طرح 
و آماده سازی در شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر جمعیت توسط 

بنیاد مسکن انقلاب اسلامی انجام شود.
وی توضیح داد: این در حالی است که پیش از این بنیاد 
مسکن منتظر می ماند تا اراضی توسط سازمان ملی زمین 
و مسکن و اداره کل راه و شهرسازی تامین و در اختیار 
بنیاد قرار بگیرد که با این تفاهم نامه مقرر شده تا شناسایی 
همگی  سازی  آماده  و  طراحی  تفکیک،  الحاق،  اراضی، 
توسط بنیاد مسکن انجام شود.سهرابی خاطرنشان کرد: این 
اقدام سبب خواهد شد تا سرعت اجرای طرح نهضت ملی 
مسکن در شهرهای زیر ۲۵ هزار نفر جمعیت توسط بنیاد 
مسکن سرعت لازم را گرفته و سیاست دولت برای اجرای 

واحدهای مسکونی در سطح و نه در ارتفاع محقق شود.

پرداخت تسهیلات مسکن 
روستایی در بانک مسکن آغاز شد

وزارت راه و شهرسازی اعلام کرد: پرداخت تسهیلات مسکن 
روستایی با شرایط جدید در دستور کار شعب بانک مسکن 

قرار گرفت.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از وزارت راه و شهرسازی، 
با توجه به ابلاغیه بانک مرکزی، پرداخت تسهیلات مسکن 
روستایی با شرایط جدید در دستور کار شعب بانک مسکن 
فردی  سقف  اساس،  همین  گرفت.بر  قرار  کشور  سراسر 
مبلغ  به  واحد مسکونی  هر  ازای  به  روستایی  تسهیلات 
۲۰۰ میلیون تومان رسید که نرخ سود این تسهیلات ۱۸ 
درصد )۵ درصد سهم متقاضی و ۱۳ درصد سهم صندوق 
که  متقاضیانی  از  دسته  آن  است.بنابراین  مسکن(  ملی 
معرفی نامه های صادره آن ها قبل از ابلاغیه جدید به شعب 
بانک ارائه و به ثبت رسیده و قرارداد تسهیلاتی آن ها در 
معرفی نامه  ارائه  صورت  در  است،  نشده  ثبت  دفترخانه 
جدید از سوی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی ایران )اعتبار 
ابلاغی  تسهیلات  سقف  از  می توانند   )۱۴۰۱ سال  ابلاغی 
دوران  مجموع  است،  ذکر  به  شوند.لازم  بهره مند  جدید 
سال   ۳( ۲۰ساله  مذکور  تسهیلات  بازپرداخت  و  ساخت 
اقساطی(  فروش  دوران  سال   ۱۷ بعلاوه  مشارکت  دوران 
در  مسکن  بانک  سهم  مربوطه  مصوبه  اجرای  است.در 

اعطای تسهیلات مسکن روستایی ۳۰ هزار فقره است.

برابر آرای شماره 140160331009001897مورخ 1401/09/27 و شماره  140160331009001898 مورخ 1401/09/27 و شماره 140160331009001899 
مورخ 1401/09/27 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد ســند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک کرج- ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضیان آقای احمدرضا مظاهرپورتبریزی فرزند حسن به شماره شناسنامه 998 نسبت 
به 3 دانگ مشــاع و آقای مهرداد نیک سرشــت فرزند محمد به شماره شناســنامه 2107 نسبت به یک دانگ ونیم مشاع و خانم فاطمه شیرازی 
کرامه فرزند ازبر به شــماره شناســنامه 355 نسبت به یک دانگ و نیم مشاع، به صورت شش دانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
250مترمربع مفروز و مجزی شــده از پلاک 2049 فرعی از 154- اصلی واقع در حســن آباد خریداری از مالک رســمی طبق ســند رســمی شــماره 
21836 مورخ 1400/12/24 و ســند رســمی شــماره 21837 مورخ 1400/12/24 دفترخانه 117 کرج و رضایت نامه عادی )توضیحا آقای احمدرضا 
مظاهرپورتبریزی و آقای مهرداد نیک سرشــت و خانم فاطمه شــیرازی کرامه مالک مشــاعی می باشد( که مالکیت نامبردگان در شماره شناسه 
یکتا 140120331009002074 و شناسه یکتا 140120331009002524 و شناسه یکتا 140120331009004848 و شناسه یکتا 140120331009002073 
محرز گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی که اشــخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رســید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. ف۵۶۱

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 1 کرجتاریخ انتشار نوبت دوم:1401/10/28

گهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی  آ
)نوبت دوم( و ساختمانهای فاقد سند رسمی ناحیه ۱ کرج

تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/10/13
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ورزشی
پیشنهادوسوسهانگیزفولادبهآلومینیومبرایصدوررضایتنامهقائدرحمتی

قائدرحمتی  محمود  خوزستان،  فولاد  هافبک  خط  تقویت  برای  نکونام  جواد  موردنظر  بازیکنان  از  یکی 
را  وسوسه انگیزی  مبلغ  بازیکن  این  جذب  برای  خوزستان  فولاد  باشگاه  است.  اراک  آلومینیوم  تیم  بازیکن 
به باشگاه آلومینیوم پیشنهاد داده و رقم پیشنهادی فولاد به خود قائدرحمتی هم مبلغ قابل توجهی است.

شماره 1210 - چهارشنبه  28 دی 1401

»مارکا« در گزارشی نوشت: هواداران بارسا می دانند که 
ســوپرجام مهمترین جام فصل نیست و یک افتخار 
بزرگ محسوب نمی شود. آنها با وحود شکست دادن 
رئال در فینال سوپرجام، از خود بی خود نشده اند، ولی 
با توجه به شرایطی که بارسا در آن قرار داشت و شکل 
بازی تیم برابر رقیب دیرینه، شــور و شــعف پس از 
قهرمانی اجتناب ناپذیر بود. این حس به همه دست 
داده اســت که تیم ژاوی می تواند تبدیل به یک تیم 
برنده و فاتح عناوین مهم شــود. اگر بارســا امسال و 
ســال پیش رو برای قهرمانی در جام های بزرگ رقابت 
نکند، اتفاقی بســیار عجیب خواهد بود. بارســلونا از 
سال گذشــته و با ژاوی پروژه ای را شروع کرده و حالا 
به نظر می رســد همه چیز جواب داده اســت. باشگاه 
در انتقالات تابســتانی برای خریــد بازیکنان جدید و 
تقویت خود در پســت های مختلف، میلیون ها یورو 
هزینه کرد و بارسا اکنون تیمی برای کسب جام های 
بزرگ در اختیار دارد. البته که ناکامی در لیگ قهرمانان 
بارسلونا را غافلگیر کرد، ولی به نظر می رسد که تیم به 
خوبی توانسته ریکاوری کند و هواداران بارسا نیز برای 

رویاپردازی دلایلی منطقی دارند.
تیمی با دفاع مطمئن

بالاخره بارســا صاحب یک خط دفاعی مطمئن شده 
است. برای اینکه بارسلونا با دفاعی خوب و مستحکم 
را به یاد بیاوریم، باید به یک دهه قبل برگردیم زمانی 
که کارلس پویــول و جرارد پیکه در قلب دفاع حضور 
داشــتند. ژول کُنده، رونالد آرائوخو، کریستنســن و 
الخانــدرو بالده، خط دفاعی کامــلا قابل اعتمادی را 
ســاخته اند. با چنین خط دفاعــی خوبی، همه چیز 
برای بارســا ساده تر خواهد شــد. به خصوص باید به 
پیشرفت آرائوخو اشاره کرد که در حال حاضر بهترین و 
مطمئن ترین مدافع بارسلوناست. او بار دیگر در مهار 
وینیسیوس عالی کار کرد و در ضربات ایستگاهی نیز 

حضوری مثبت در در محوطه جریمه رئال داشت.

بازگشت تراشتگن به روزهای اوج
گلــر آلمانی بار دیگر به فرم خوب چند ســال قبلش 
برگشته است. تراشتگن حالا باز هم می تواند سرنوشت 
یــک بازی را تعیین کند. با داشــتن یک خط دفاعی 
مســتحکم و یک گلر قابل اطمینان، بارسا راحت تر از 
قبل حمله می کند. دیشب تراشتگن چندان به زحمت 
نیفتاد، ولی هر زمان که لازم بود، به خوبی توانســت 

برابر ضربات بازیکنان رئال واکنش نشان دهد.
یک جان اضافه برای بوسکتس

انگار سرخیو بوسکتس چند سال جوان تر شده است. با 
آمدن ژاوی حالا بوسکتس مثل روزهای اوجش بازی 
می کند و چه حیف اگر او در پایان فصل خداحافظی 
کنــد. با فرانکــی دی یونگ در کنار بوســکتس، خط 
هافبک بارسا جان تازه ای گرفته و عملکرد کاپیتان در 

زمین بهتر از سال های گذشته شده است.
تیمی برای 10 سال آینده

در بســیاری از بازی ها بارســلونا در تمــام کردن کار 
حریف ناموفق بوده است و ژاوی در توجیه این مساله 
همیشه گفته اســت که مشکل در جوان بودن بیش 
از اندازه تیم اســت. پدری، گاوی، بالده، تورس، فاتی 

و... بازیکنــان جوانــی 
هســتند کــه همیــن 
کار  تعیین کننــده  حالا 

می کنند و قطعــا به مرور 
باتجربه تر نیز خواهند شد تا این مشکل 

بارسا نیز برطرف شــود. ژاوی معتقد است نسل 
فعلی می تواند تا 10 ســال آینده نتایــج خوبی برای 

بارسلونا کسب کند.
نسخه ای جدید از عثمان دمبله

دمبله برابر رئال فوق العاده کار کرد. هم در کارهای 
تهاجمــی و هــم در دفاع او برای بارســا خوب و 
مثبــت بود و اجازه نداد کُنده در ســمت راســت 
توسط مهاجمان رئال تحت فشار قرار بگیرد. او با 

توصیه ژاوی، دست به کارهای ریسکی هم نزد تا 
در مناطق حساس زمین توپ از دست برود. ژاوی 
به او گفته اســت که اگــر می خواهد دریب های 
ریسکی بزند، بهتر است این کار را نزدیک به دروازه 
حریــف انجام دهد. ژاوی قطعا از بازی دیشــب 

دمبله راضی است.
اگر لواندوفسکی بهتر شود

لواندوفسکی هدیه تابستانی بزرگ مدیران باشگاه 
به ژاوی بود. او شــب گذشته یکی از سه گل بارسا 
را زد و بهتریــن گلزن تیــم در فصل جاری بوده اما 
ستاره لهســتانی هنوز هم می تواند بهتر کار کند. 
لوا اگر همان بازیکنی شــود که در بایرن بود، بارسا 

خطرناک تر از اینها خواهد شد.
ژاوی، مربی ایده آل

این یک ادعای بیهوده نیســت. بارســا حالا یک 
مربــی با توانایی هــای فنی بالا در اختیــار دارد. 
ژاوی می تواند سرنوشت یک بازی را با تفکراتش 
تغییر دهد و می داند چطور از بازیکنانش بهترین 
بازی را بگیرد. سیســتم 1-3-2-4 ژاوی برابر رئال، 
ال کلاســیکو را به یک بازی یک طرفه تبدیل کرد 
و رئال در میدان محو شــد. بارسا با این مربی حق 

رویاپردازی دارد.

تماشایی و جذاب؛

چه تیمی ساخته ای آقای ژاوی!

راپورت

دبیر تحریریه 

ان نصف �ج

 

مهدی تاج در نشست نهاییِ مربوط به تکنولوژی کمک داور 
با  مرتبط  تجهیزات  عدم نصب  »در صورت  گفته:  ویدیویی 
کمک داور ویدیویی در ورزشگاه آزادی در آینده، بازی های دو 
باشگاه پرسپولیس و استقلال به ناچار در ورزشگاه های دیگر 

کشور -که به این سیستم مجهزند- برگزار خواهد شد.« 
البته در ورزشگاهی که از قدمت سیستم و تاسیساتش نیم قرن 
می گذرد و امروز  در فرسودگی محض، با پدیده مهیب شکست 
سکوها مواجه شده و مدت هاست، به بهانه های مختلف میزبانِ 
بدون تماشاگر بازی های لیگ  برتر است؛ یعنی رئیس فدراسیون 
فخیمه فوتبال، برای میزبانی ای که -احتمالاً- به ایران داده 
نمی شود، استقلال و پرسپولیس را تهدید به تبعید از آزادی ای 
کرده، که نه قرار است در آن از حضور تماشاگران بهره مند باشند 
و نه می تواند حفظ جان و سلامتی  هواداران شان را تضمین 
کنند! تازه اگر موفق به کسب مجوز حضور در آسیا شوند. از 
طرفی جناب شان چند روز بعد در نامه ای عجیب به ۱۶ تن از 
مدیران عامل باشگاه های لیگ برتری، ضمن معرفی یک شرکت 
خارجی و نماینده آن در داخل کشور، از این باشگاه ها خواسته 
تا پول VAR را فراهم کنند که تصویری شفاف از نمایشِ 
خجالت آور باشگاهداری از جیب مردم در فوتبال ایران است! 
بی تردید اقتصادِ امروز ورزش)فوتبال( ایران رو به نابودی است، 
چرا که تولید ثروت ندارد، خصوصی سازی اصولی می توانست 
بهترین راه حل برای نجات این اقتصاد شکست خورده باشد، 
اما مسیرِ غلط آن، امروز ۱۴۷ میلیون دلار از ارزش دو باشگاه 

با  همسایه  عربستانِ  چرا  کاسته!  پرسپولیس  و  استقلال 
دلارهای نفتی اش ورزش را می خرد؟ مطلقاً می تواند دلیلی 
جز تاثیر بی بدیل صنعت ورزش به عنوان یکی از موتورهای 
پیشران رشد اقتصادی کشور در توسعه یافتگی داشته باشد؟ 
آن ها پس از موفقیت در خرید ۲۰۰ میلیون  یورویی »رونالدو« 
بازی های  برگزاری  آماده  گلف،  مسابقات جهانی  برگزاری  و 
زمستانی با کلان پروژه ۵۰۰ میلیون یورویی تکنولوژیکی به نام 
»نئوم« هستند، میزبانی انحصاری سوپرکاپ اسپانیا، سوپرکاپ 
ایتالیا و سایر تورنمنت ها را هم دارند و مِن بعد اصلی ترین 
گزینه میزبانی جام جهانی نیز خواهند بود. درست فرقِ آن ها با 

ما همین جاست که در عربستان تمام منابع در خدمت خلق 
ثروت هستند و این سیکلِ در کشور ما محلی از اعراب ندارد. 
ورزش  آدم حسابی های  معدود  از  دادگان«  »محمد 
مملکت- چند سال قبل در مصاحبه ای به صراحت گفته 
بود؛ »اگر من رییس فدراسیون فوتبال بودم، یک سال 
همه  این  که  فوتبالی  می کردم.  تعطیل  را  لیگ  این 
هزینه در آن می شود و زیبا نیست و تماشاگری را جذب 
نمی کند، دلیلی برای بودنش وجود ندارد.« جانِ کلام هم 
همین است، حقیقتاً دیگر دلیلی برای بودنِ این فوتبالِ 

کم کیفیتِ بدون تماشاگرِ زیان ده نیست.

کم کیفیت، بدون تماشاگر و زیان ده؛

تبعید از آزادی؟کلاً تعطیلش کنید!
20 برای آقای شماره 8؛

 »اودگارد«؛ لیدر و طراح
 جدید توپچی ها 

فکر  قهرمانی  جز  چیزی  به  این روزها  آرسنال 
توسط  آن  بردن  بالا  و  جام  به  رسیدن  نمی کند؛ 
ستاره ای که حالا فرمانده تیم میکل آرتتا شده، 
»مارتین اودگارد«. او اولین بار در سن ۱۶ سالگی 
یک  را  او  همه  و  افتاد  زبان ها  سر  بر  نامش 
رئال  می دانستند،  اسکاندیناوی  از  دیگر  مسی 
نخست  روزهای  همان  در  و  خرید  را  او  مادرید 
اینکه  بدلیل  اما  رسید،  اول  تیم  تمرینات  به 
تیم، هافبک های بزرگی داشت، مادریدی ها او را 
در  دادند،  قرض  مختلف  تیم های  به  چندین بار 
یک نیم فصل به آرسنال قرض داده شد، توپچی ها 
خیلی زود ارزش های او را متوجه شدند و قرارداد 
او را دائمی کردند. آرتتا وقتی به عنوان سرمربی 
توپچی های لندن انتخاب شد، مارتین اودگارد را 
انتخاب  خود  تیم  متفکر  مغز  و  طراح  به عنوان 
کرد و بازوبند کاپیتانی را به او سپرد تا کاری که 
آرسن ونگر سال ها با سس فابرگاس جوان کرد را 
تکرار کند. آرسنالِ این فصل، بر پایه پرسینگ و 
مالکیت توپ با طراحی مارتین اودگارد در میانه 
اول قهرمانی لیگ جزیزه  به عنوان مدعی  میدان 
به شمار می رود و اگر فصل را همین گونه ادامه 
ساله  بار یک جوان ۲۴  این  سالها  از  بعد  دهد، 
لندن  شهر  هواداران  به  را  قهرمانی  جام  نروژی 
هدیه خواهد داد. بازی خوانی، هوش، بازی سازی 
و کلاس بالای پا به توپ اودگارد، می تواند عصای 
آرسنال  نیمکت  روی  که  باشد  کسی  هر  دست 
می نشیند و ستاره  نروژی تیم آرتتا توانایی هایش 
را به کادر فنی ثابت کرده و کنار گذاشتنش او 
بدل  محال  امری  به  آرتتا  برای  تیم  ترکیب  از 
کرده است. مارتین اودگارد می تواند قلب تپنده  
نزدیک  و  دور  آینده ی  در  آرسنال  میانی  خط 
برنامه ریزی  و  شروع  مهم  وظیفه   و  بگیرد  لقب 
حملات تیمش را همان گونه که اکنون برعهده 
دارد تا سالها آرسنال را از رهبری و طراحی چنین 

بازیکنی در میانه میدان بی نیاز کند.

»قلعه نویی«؛ ناکام ترین سرمربی بازی های استقلال و سپاهان

نیس برای جایگزینی فاوره، »هروه رنار« را در نظر دارد

پورتو به دنبال همکاری با »په په« تا ۴۲ سالگی

رد پیشنهاد 9 میلیون یورویی بایرن مونیخ برای »زومر«

نگرانی رئال مادرید از فرم ناامیدکننده »کارواخال«

اورتون به جذب »دوان زاپاتا« علاقه دارد

»کوبل« جایگزین مورد نظر بایرن مونیخ برای »نویر«

»عارف غلامی« به بازی با سپاهان هم نرسید

مجیدی به دنبال جذب »مامه تیام« از ترکیه

ابراز علاقه »بواتنگ« برای بازگشت به بوندسلیگا

درآمد ۱۰ میلیون یورویی PSG برای حضور در عربستان

»کلوپ« اط هدایت لیورپول استعفا نمی کند

»مسعود شجاعی« شاگرد الهامی می شود

نگاه

محسن بهره دار

خط به خط



روزنامه

7 ورزشی
شکوریسرپرستکمیتهآموزشفدراسیونفوتبالشد

پس از انتخاب مهدی تاج به عنوان رئیس فدراسیون فوتبال، زمزمه هایی مبنی بر بازگشت ابراهیم شکوری 
به این فدراسیون به گوش رسید. شکوری که پیش تر سمت سرپرستی دبیرکلی فدراسیون فوتبال را بر عهده 
داشت، با حکم مهدی تاج به عنوان سرپرست کمیته آموزش فدراسیون و جانشین غلامرضا جباری برگزیده شد.
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فرهاد مجیدی به دنبال 
جذب »شهریار«

 »UAEKICK« صفحه خبــری  
امــارات خبر داد باشــگاه اتحاد 
کلبــاء بــا درخواســت فرهــاد 
مجیدی به دنبال جذب شــهریار 
مغانلو ســپاهان اصفهان است. 
مغانلــو در نیم فصــل اول لیگ 
برتــر ایران برای ســپاهان 4 گل 
زده اســت. البته فرهاد مجیدی 
سرمربی ســابق اســتقلال تنها 
مشــتری مهاجــم ســپاهان به 
شــمار نمی آید بلکهر گفته می 
شــود پرســپولیس هم به دنبال 

این بازیکن است.

»شهاب زاهدی« گزینۀ 
پرسپولیس شد

  پرسپولیس بعد از از دست دادن 
یورگــن لوکادیــا بــرای نیم فصل 
دوم لیــگ برتر به دنبال خرید یک 
مهاجم اســت تا جــای خالی این 
مهاجــم هلندی را پر کند.  در این 
بین ســایت csakfoci مجارستان 
که شــهاب زاهدی در این کشــور 
حضور دارد نوشــت ایــن بازیکن 
احتمالا راهی پرســپولیس خواهد 
شد. زاهدی در زمان حضور برانکو 
در پرســپولیس حضور کوتاهی در 
ایــن تیم داشــت و بــه تیم ملی 

ایران هم دعوت شد.

»برانکو« مذاکره با تیم ملی 
امارات را تکذیب کرد

 تیــم ملــی فوتبــال عمــان با 
هدایت برانکو ایوانکوویچ دســت 
بــه کار بزرگــی زد و با شکســت 
بحریــن به فینال مســابقات جام 
خلیــج فــارس راه یافــت. پیش 
از این مســابقه شــایعاتی در بین 
بعضــی از خبرنگاران کشــورهای 
عربی مبنی بر مذاکره فدراســیون 
امــارات با برانکو بــرای حضور در 
تیم ملی این کشــور مطرح شده 
بود. برانکو در نشست خبری پس 
از دیدار بــا بحرین، این موضوع را 

تکذیب کرد.

پیشنهاد تمدید قرارداد سه 
ساله تراکتور به »خمز«

 عملکرد خــوب تراکتور با خمز 
باعث شــد تا مدیران باشگاه برای 
تمدید قــراردادش دســت به کار 
بشــوند. پیگیری ها حاکی اســت 
تراکتور پیشنهادی سه ساله برای 
تمدید قرارداد خمز داده اســت و 
قصــد دارد ایــن مربی را تا ســال 
۲۰۲۶ حفــظ کند. خمــز که یکی 
از گزینــه های ســرمربیگری تیم 
اسپورتینگ خیخون در لیگ دسته 
دوم اسپانیا هم محسوب می شد، 
اما در نهایت مربــی دیگری برای 

این تیم انتخاب شد.

»دکلان رایس« هدف اصلی 
آرسنال در بازار تابستانی

 ۲4 رایــس  مــی رود  انتظــار   

ســاله در تابســتان آینــده هــدف 
و  باشــد  متعــددی  باشــگاه های 
حضور منچســتریونایتد نیز در جمع 
مشــتریان او دور از انتظار نیســت. 
اما ســران آرســنال معتقدند جایگاه 
ایــن تیم در صدر جــدول لیگ برتر، 
توپچی هــا در موضع قدرتمندی قرار 
خواهــد داد. قرارداد او تنها تا ســال 
۲۰۲4 )با بندی برای تمدید یکساله( 
معتبر است و انتقال رایس می تواند 
حدود ۸۰ میلیــون پوند هزینه  در بر 

داشته باشد.

»کلوپ«: تا وقتی من را از لیورپول 
بیرون نکنند، جایی نمی روم

 کلوپ گفت: تا وقتی کســی من 

را از اینجا بیــرون نکند، لیورپول را 
تــرک نمی  کنم. پــس یعنی تغییر 
در ســمت من نیســت و شاید باید 
چیزهایــی دیگــر را عــوض کنیم. 
مــن آدم خیلی وفاداری نیســتم؛ 
وفادارم اما بســیار وفادار نیســتم. 
وقتــی دورتمونــد را تــرک کردم، 
شرایط کاملًا واضح بود. گفته بودم 
که چیــزی در آنجا باید تغییر کند. 
منظورم تغییر ســرمربی یا هر چیز 
دیگری بود اما در لیورپول شــرایط 

متفاوت است.

 »رونالدو« پُل ۱۵ میلیونی 
برای النصر عربستان شد

 انتقال کریســتیانو رونالدو ابرستاره 
پرتغالی به باشــگاه النصر عربستان در 
دو هفته گذشــته تاثیــر چند میلیونی 
از حیث هواداران برای باشگاه سعودی 
بــه همراه داشــت. طبق اعلام نشــریه 
»الشرق« از زمان انتقال رونالدو به النصر 
دنبال کننده های فضــای مجازی این 
باشگاه عربســتانی در توئیتر، یوتیوب، 
اینستاگرام و ... رشد چشمگیری داشته 
است. طبق اعلام این رسانه ۱۵ میلیون 
نفر به دنبال کننده های باشــگاه النصر 
در دو هفته گذشــته با انتقــال رونالدو 

افزایش یافته است.

نه قاطع اینتر به بارسا برای 
مبادله »آلبا« و »گوسنس«

  رســانه های ایتالیایــی مدعــی 
هستند اینتر پیشنهادی برای مبادله 
جوردی آلبا و رابین گوسنس دریافت 
کــرده ولــی بلافاصله پاســخ منفی 
خــود را به اطلاع کاتالان ها رســانده 
است. بارسا برای اینتر پیشنهادهای 
دیگری هم داشــته اســت. لاپورتا و 
همکارانش به مدیران اینتر گفته اند 
یک معاوضه دیگــر می تواند تبادل 
فرانک کســیه و مارســلو بروزوویچ 
باشــد. در غیر اینصورت بارسا حاضر 
است به معاوضه ممفیس دیپای با 

خواکین کوره آ هم فکر کند.

»علی کریمی« تمایلی برای 
بازگشت به استقلال ندارد

  در حالی کــه پنجــره اســتقلالی ها 
بســته است اما در رسانه ها هر روز یک 
بازیکــن به این تیم لینک می شــود و 
حالا صحبت از اســتقلالی شدن دوباره 
علی کریمی اســت. کریمی که بعد از 
مصدومیتــی طولانی مدت نیم فصلی 
می شــود که به میادین بازگشته تحت 
قرارداد با باشــگاه کایسری سپور است 
و در صورتی که استقلالی ها این بازیکن 
را بخواهند ابتدا باید با باشگاه ترکیه ای 
به توافق برســند این در صورتی اســت 
که این بازیکن شخصا اصلا تمایلی به 

بازگشت ندارد. 

سه تیم لیگ برتری در نبرد ۱۳۳ 
میلیون پوندی ستاره ناپولی

آرســنال،  باشــگاه های   
منچســتریونایتد و نیوکاســل برای 
تقویــت خــط حملــه خــود در فکر 
خریــد ویکتــور اوســیمن از ناپولی 
هستند. آن ها برای خرید این ستاره 
نیجریــه ای بایــد ۱۳۳ میلیون پوند 
بپردازنــد. پیش از ایــن خبر علاقه 
پاری ســن ژرمن نیــز به خریــد این 
بازیکن منتشــر شده بود. ناپولی نیز 
مشتاق است او را حفظ کند اما برای 
متقاعــد کردن او برای تمدید قرارداد 
کار سختی دارد. قرارداد این بازیکن 

در سال ۲۰۲۵ به پایان می رسد.
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